

# 8天6晚日本本州中部之旅

## 大阪/京都/岐阜/富士山/东京



### 第一天 吉隆坡 ✈️ 大阪(关西) 🚗 京都 机上用餐/晚餐

#### 4★ 京都五条坎帕纳韦塞尔酒店或同级

在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往【日本大阪】。抵达【关西机场】后接送往【大阪城公园】(不登城) 大阪市最著名的旅游景点和象征。闲逛大阪市最大的购物区【心斋桥商店街】自由购物以及【道顿堀】美食街。前往历史古都【京都】，入住酒店。

### 第二天 京都 🚗 岐阜 早/午/晚餐

#### 3★ 大垣论坛酒店或同级

参观【伏见稻荷大社】遍布日本3万余座稻荷神社的总社本宫，这是京都最古老的神社之一。漫步【岚林竹林小径】小径不长，却足以让你感受竹林之美。参观【金阁寺】金碧辉煌的庙宇，典雅传统的日式庭园，亦是世界文化遗产。参观【清水寺】坐落于小山上，让你俯瞰京都全景；此处景色四季分明，春天的山峦布满樱花，夏天焕发青翠欲滴的绿意。闲逛【三年坂】通往清水寺的斜坡街道，两侧并排着日式传统建筑物，可购买伴手礼、留影打卡。前往【岐阜】，入住酒店。

### 第三天 岐阜 🚗 富士山 早/午/晚餐

#### 4★ 富士樱酒店或同级

参观【高山阵屋】建于江户时期的古迹，优雅和强烈鲜明的神殿建筑风格，被日本文化厅鉴定为日本国家遗产。漫步【上三之町老街】保存良好的复古街景，广受旅人欢迎，拥有许多美食、名产、纪念品商店。游览【白川乡合掌村】保留100多栋传统合掌建筑而闻名于世，以茅草覆盖的屋顶呈双手合十状，兴建过程不用钉子仍十分牢固；亦被联合国教科文组织列为世界文化遗产。前往【富士山】，入住酒店。

### 第四天 富士山 🚗 东京 早/午/—

#### 4★ Tmark城酒店(东京大森)或同级

前往【五合目】日本人心目中的圣山富士山海拔高度为

3,776公尺，五合目位于其半山腰，是眺望富士山最棒的展望台。游览【忍野八海】富士山脚下的八个涌泉池，源自富士山的积雪及雨水经20多年过滤而形成的清澈泉水。参观【地震体验馆】体验模拟地震，深入了解地震的常识和资料，还有火山产品和纪念品。前往日本首都【东京】，入住酒店(晚餐自理)。

### 第五天 东京 (请选择行程1或行程2) 早餐/—/—

#### 4★ Tmark城酒店(东京大森)或同级

**行程1:** 早餐后前往游览【东京迪斯尼乐园】(含门票)。游毕送往酒店休息。(午餐、晚餐自理)

**行程2:** 游览【明治神宫】、【竹下通】。之后前往【台场】，游览【台场海滨公园】从人造沙滩可以欣赏东京的天际线，还可远眺彩虹大桥和东京铁塔。闲逛【维纳斯购物城】-以中世纪欧洲为模型建成的主题乐园商场。游览【东京湾彩虹大桥】横跨东京湾，连接东京、台场和千叶县的斜拉式吊桥，全长918米，优美而壮观。(午餐、晚餐自理)

### 第六天 东京(成田) 早餐/—/—

游览【新宿】这里有世界最繁忙的新宿车站，代表东京乃至日本数一数二的购物和美食天堂。参观【浅草寺】东京最古老的寺庙，寺院入口挂着“雷门”大灯笼，是打卡景点。闲逛【仲见世古街】自由购物。(午餐、晚餐自理) 接送往【成田机场】乘搭航班飞往吉隆坡。

### 第七天 东京(成田) ✈️ 吉隆坡 机上用餐

早餐后前往游览【皇居-二重桥】，【银座】，【上野公园】。送往【成田机场】乘搭航班飞往吉隆坡。

### 第八天 抵达吉隆坡

抵达吉隆坡。

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 8JKT-DS2  
(Updated: 01-AUG-2024)

**RT** 神州国际旅游(马)有限公司  
 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203166-T)  
 ☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529  
 📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

**康泰** 康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)  
 HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD  
 ☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578

# 8D6N Central Honshu

## Osaka/Kyoto/Gifu/Mount Fuji/Tokyo



### DAY 1 KL → Osaka (Kansai) 往返 Kyoto MOB / Dinner

4★ Vessel Hotel Campana Kyoto Gojo or Similar

Assemble at KLIA for your flight to **Osaka, Japan**. Upon arrival in **Kansai Airport**, transfer to **Osakajo (excluded castle)** — the most famous tourism spot and symbol in Osaka. Stroll at **Shinsaibashiosuji Shopping Street**, the largest shopping area in Osaka, and **Dotonbori** food street. Transfer to **Kyoto**, the historical capital, and check-in hotel.

### DAY 2 Kyoto 往返 Gifu B / L / D

3★ Ogaki Forum Hotel or Similar

Visit **Fushimi Inari Tasiha** - The main shrine of the more than 30,000 over Inari shrines in Japan, and this is one of the oldest shrines in Kyoto. Stroll at **Arashiyama Bamboo Forest** - The trail is not long, but good enough to experience the beauty of the bamboo forest. Visit **Kinkaku-ji** - A magnificent temple with elegant and traditional Japanese garden, which is also a world cultural heritage. Visit **Kiyomizu Temple** - Located on a hill, where you can overlook the panoramic view of Kyoto. There are 4 distinctive seasons here, the mountains are covered with cherry blossoms in springtime, and full of greenery in summertime. Stroll at **Sanneizaka** - A sloping street leading to Kiyomizu Temple, with traditional Japanese buildings lining up on both sides. You may shop for souvenirs and take photos here. Transfer to **Gifu**, and check-in hotel.

### DAY 3 Gifu 往返 Fujisan B / L / D

4★ Fuji Zakura Hotel or Similar

Visit **Takayama Jinya** - A historical site built in the Edo period, with temples of elegant and colorful architectural style. It is classified as Japanese National Heritage by Japan Agency for Cultural Affairs. Stroll at **Sannomachi Street** - A well-preserved and popular retro streetscape with many shops selling food, local products and souvenir. Visit **Shirakawa-go Gassho Village** - Well known for preserving 100 over traditional gassho buildings. The thatched roof has the shape of folding-hands, and the structure stays strong even construction without nails. This is listed as world cultural heritage site by UNESCO. Transfer to **Fujisan** and check-in hotel.

### DAY 4 Fujisan 往返 Tokyo B / L / —

4★ Tmark City Hotel Tokyo Omori or Similar

Proceed to **Gogonume** - As the sacred mountain in the eyes of the

Japanese, Mt Fuji is 3,776 m above sea level. Gogonume is located at the mid of mountainside, and makes it the best observatory for viewing Mt Fuji. Visit **Ohsin Hakkei** - 8 spring pools located at the foot of Mt Fuji, with crystal-clear spring water coming from the snow and rainwater of Mt Fuji, and formed after 20 over years of filtration. Visit **Earthquake Simulation Center** - Experience a simulated earthquake, and learn more about earthquakes, as well as volcanic products and souvenirs. Transfer to **Tokyo**, the capital of Japan, and check-in hotel (**own-expense dinner**).

### DAY 5 Tokyo (Please select Itinerary 1 or Itinerary 2) B / — / —

4★ Tmark City Hotel Tokyo Omori or Similar

**Itinerary 1:** After breakfast, visit **Tokyo Disneyland (included entrance ticket)**. After tour, transfer back to hotel (**own-expense lunch & dinner**).

**Itinerary 2:** Visit **Meiji Jingu** and **Takeshita Dori**. Proceed to **Odaiba** and visit **Odaiba Seaside Park** - View the skyline of Tokyo from the man-made beach, as well as the Rainbow Bridge and Tokyo Tower. Stroll at **Venus Shopping City** - A theme-park shopping mall built like medieval Europe. Visit **Rainbow Bridge** - A cable-stayed suspension bridge across Tokyo Bay, connecting Tokyo, Odaiba and Chiba Prefecture, with a total length of 918 m, beautiful and yet spectacular (**own-expense lunch & dinner**).

### DAY 6 Tokyo (Narita) B / — / —

Visit **Shinjuku** - Here you will find the busiest Shinjuku Station in the world, as well as one of the best shopping and gourmet paradises in Tokyo and even Japan. Visit **Sensoji Temple** - the oldest temple in Tokyo, with a huge **Kaminarimon** lantern hanging at its entrance. Stroll at **Nakamise Shopping Street (own-expense lunch & dinner)**. Transfer to **Narita Airport** for your flight to Kuala Lumpur.

### DAY 7 Tokyo (Narita) → Kuala Lumpur MOB

After breakfast, go to visit **Nijubashi Bridge**, **Ginza**, **Ueno Park**. Transfer to **Narita Airport** for flight to Kuala Lumpur.

### DAY 8 Kuala Lumpur

Reached Kuala Lumpur.

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 8JKT-DS2  
(Updated: 01-AUG-2024)



神州国际旅游(马)有限公司  
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203105-T)  
☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529  
📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)  
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD  
☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578